SIU WING YEE, SYLVIA

Qualification and Membership of Professional Bodies:

Master in Business Administrative Master in Law, Bachelor of Science in Commerce (Accounting Major, Solicitor of The Hong Kong, United Kingdom, Singapore and the Australian Capital Territory. China-Appointed Attesting Officer of PRC. Fellow of The Chartered Institute of Arbitrators and Hong Kong Institute of Arbitrators Limited, Accredited Mediator of HKIAC (Commercial and Family Panels), the Law Society of Hong Kong, and Community Mediator of the Hong Kong Mediation Centre; Arbitrator of CIETAC, Dailin, Suzhou, Guangzhou, Chengdu, Loudi, Shenyang, Huizhou Arbitration Commission. Conciliator of Harbin Conciliation Centre of China Council for Promotion of International Trade, Council Member of The Law Society of Hong Kong. ADR Chairman and Past President of the Hong Kong Federation of Women Lawyers. Past President of the Hong Kong Institute of Arbitrators, Member of Advisory Council of HKIAC. President of Hong Kong Mediation Centre, Member of the Chief Justice's Working Party on Mediation, Vice-Chairman of Town Planning Appeal,

Present P	osition :
-----------	-----------

Consultant

Name of Firm:

Sit, Fung, Kwong & Company

Address:

18th Floor, The Gloucester Tower, The Landmark, 11 Pedder Street, Central, Hong Kong.

Telephone Fax and e-mail:

2909 7318 (Office : direct line) 2522 8101 (Office : switch-board)

Fax : 2845 9292

E-mail Address: sylviasiu@sfks.com.hk

Date of Birth:

23rd	June	1953
7.3	11111	1717

Languages:

Fluent in Cantonese, Mandarin and English

Mediation Training:

- 1. Four-hour Training Programme in Family Mediation (May and June 2000).
- 2. Advanced Training Programme in Family Mediation (June 2000).
- 3. Community Mediation Training Course by Accord Group (1998).
- 4. Acted as Mediator of the Judiciary's Family Mediation Pilot Scheme, and for cases from Hong Kong Mediation Centre, as well as the Pilot Scheme on Legal Aid for Mediation in Matrimonial Cases.

Career:

1982-1984	Trainee Solicitor of Messrs. Johnson Stokes & Master
1985-1986	Assistant Solicitor at Messrs. Charles Yeung Clement Lam & Co.
1986-1992	Associate of Messrs. Sit Fung Kwong & Shum
1992-now	Consultant of Messrs. Sit Fung Kwong & Shum

Other relevant experience:

Please see Annexure 1

TEACHING EXPERIENCE IN ADR/MEDIATION

First Lecturer to teach "Advanced Training Course in Mediation Practice" organized jointly by Hong Kong Mediation Centre and the city University of Hong Kong in 2000.

Lectured "Advanced Training Course in Mediation Practice" organized by Hong Kong Mediation Centre and SCOPE; as well as Hong Kong Mediation Centre and Chinese University.

Lecturer of In-house Mediation Training for organizations such as:-

The Hospital Authority (2002)

Home Affairs Department (2003, 2004, 2006)

Tuen Mun Hospital (2003)

Hong Kong Institute of Engineers (2003, 2006)

Mother's Choice (2006)

Building Department (2006)

The Boys' & Girls' Clubs Association of Hong Kong (2006)

ST. James Settlement (2006)

Speaker on Mediation/ADR to organizations including but not limited to:-

The Police Department

Institute of Directors

Council on Professional Conduct in Education

Young Legal Professionals

HK Federation of Women

HK Federation of Women Lawyers

American Chamber of Commerce

Chinese Chambers of Commerce

Hong Kong Mediation Council

China's Women Judges' Association

Dailin Arbitration Commission's International Conference on ADR

Macao's Arbitration Association's Conference on ADR

International Mediation Conference organized by HKIAC

Hebei Civil and Commerce Law Academy

University of Economics and Commerce of Hebei

Democratic Alliance for Betterment of Hong Kong

Vocational Training Council

蕭詠儀

學歷及資歷於有關專業團體:

澳門東亞大學中國法律文憑,美國 SANTA CLARA 大學工商管理碩仕,香港大 學法律碩仕、香港、英國、新加坡及澳洲首都區最高法院律師、中國委托公証 人, 英國仲裁中心及香港仲裁司學會資深會員, 香港國際仲裁中心及香港律師 會認可調停員(商務及家庭),香港和解中心執管調解員,中國國際經濟貿易仲 裁委員會、大連、蘇州、廣州、成都、婁底、沈陽、惠州仲裁會仲裁員, 中國 國際貿易促進委員會哈爾濱調解中心調解員,香港律師公會理事,香港女律師 協會 ADR 主席及前會長,香港仲裁司學會前會長,香港國際仲裁中心顧問理 事,香港和解中心會長,李國能首席大法官成立的調解工作小組成員.

現任職業:

顧問律師

公司名稱:

薛馮鄺岑律師行

地址:

香港中環畢打街 11 號置地廣場告羅士打大廈 18 樓

聯絡電話, 傳真及電郵:

公司直線電話:2909 7318 公司電話:2522 8101

傳真號碼:2845 9292

電郵地址:sylviasiu@sfks.com.hk

出生日期:

1953年6月23日

語言:

流利廣東語, 國語及英語

調解訓練:

- 1. 家庭調解訓練課程 (2000年5月及6月)
- 2. 家庭調解高級訓練課程 (2000年6月)
- 3. 商務調解訓練課程 (1998年)
- 4. 家事法訴訟調解試驗計劃及香港和解中心任調解員,法律援助署家事法訴訟調解計劃任調解員

履歷:

1985 年至 1986 年 楊漢源林炳坤律師事務所任律師

1986 年至 1992 年 薛馮鄺岑律師行任律師

1992 年至今 薛馮鄺岑律師行任顧問律師

其他有關經驗

見附表1

本人曾任教 - "高級調解實踐訓練課程"香港理工大學與香港和解中心合辦 (2000 年至 2003 年)

本人曾多次講課 - "內部調解訓練"於以下之團體 :-

醫院管理局 (2002年) 民政事務局(2003年) 屯門醫院 (2003年) 香港工程司學會 (2003年,2006年) 母親的決擇 (2006年) 屋宇署(2006年) 小童群益會(2006年) 聖雅各福群會 (2006年)

本人曾作講師 - "調解課題" 包括但不局限於以下之團體:-

警務處 香港董事學會 教育人員專業操守議會 香港青年法律工作者協會 香港各界婦女聯合協進會 香港女律師協會 美國商會 香港中華總商會 香港調解會 中國女法官協會 大連仲裁委員會 澳門仲裁學會 國際仲裁會議 河北省民商法學會 河北省經貿大學 民建聯 職訓局